
Kommentarer til årsrapporten 2023: 

Ud af en omsætning på 540.000 har vi opnået en bruttoavance på 262.000, (ca. 48 %) et resultat 

som ligger meget tæt på det foregående år, hvilket må siges at være acceptabelt.  

Årets resultat på -2.852,. 

m.h.t. kontingent indbetaling er den steget med 6.000. 

 lokaleomkostninger samlet set, har været 50.000 højere end 2022, p.g.a. maling (udvendig stern 

og træværk) trappe til skyttelavet, samt nyt køleskab, i baren. 

Markedsføringsomkostninger er væsentlig lavere, da vi sidste år (2022) havde jubilæum. Vi har 

brugt flere penge på repræsentation & gen.forsamling, besøg af Thetis, samt spisning. 

 Administrative omkostninger nogenlunde som i 2022. vi har fået nyt alarmanlæg installeret, som 

er væsentlig billigere i drift. 

Den totale omsætning har været 20.000 højere som i 2022. 

Salget i baren har været 4.000 over 2022. salg af lotteri 30.000 højere. Udlejning af foreningens 

lokaler, 2.800 lavere som i 2021. 

Festugen gik godt med et overskud på små 30.000 

Likvide beholdninger: 

Pr. d. 31.12.2023 

Kassebeholdning 24.100. Reservekontoen i Vestjysk Bank, med indestående på 500.633, er 

pr.d.05.01.2024, overflyttet til tidsindskudskonto, med en forrentning på 2,6%. Driftskontoen, 

156.600, samt kontingentkontoen 13.600.  

Alt i alt har vi haft en udgift på 2.414 til Vestjysk Bank, samt Nokas, på 3.630 for døgnboks. Mobil 

pay koster os 431. 

Sparekassen Kronjylland er alt overflyttet til VB 

I alt en likvid beholdning på 671.000 kr.  

Med hensyn til forventningerne for indeværende år. 

Det er begyndt rigtig ok, med en udsolgt nytårskur, vi forventer et år med god tilslutning til de 

planlagte arrangementer. 

På indtægtssiden forventer vi realistisk set indtægter, der matcher hvad vi har set i 2023.  

Kontingenter, forventes en status Qu. Jeg skal gøre opmærksom på, hvis indbetaling ikke er sket 

inden d.28.februar 2024, er vi nødt til at slette vedkommende.  

”Slopkisten” forventer vi et tilsvarende salg som sidste år ca. 15.000.  

Lotteriet, som normalt er en rigtig god indtægtskilde, forventer vi også et udbytte som i 2023. 



Sponsor/donationer forventer vi ca. 6500 for annoncer, Persilleklubben har vi desværre mistet. 

Jeg håber at Gen. Forsamlingen stadig støtter vores sponsorat, til det bestyrelsen finder relevant 

(Esbjerg Hospice) på 5.000. 

Faste udgifter. 

Forsikringer fortsætter i GF, alarmsystem hos JM. 

Medlems pleje. 

Vi har brugt omkring 51.000 på det i 2023, i form af tilskud til arrangementer. 

Skyttelavet: 

Fungerer ok, dejligt at de bruger marinestuen. 

Alment. 

Medlemstallet er svagt stigende, pr.d.d. er vi ca. 256 medlemmer, en god tendens, samtidig er det 

lykkedes at få yngre medlemmer. Dvs. små 130.000 i kontingent indbetaling, hvoraf vi betaler 

41.000, til Danmarks Marineforening, som nu igen har varslet en kommende kontingentforhøjelse 

på 25,-, fra 2026. 

m.h.t. betaling af kontingent, skal jeg endnu engang opfordre til at få betalt inden d.28.februar 

2024. 

Vi (bestyrelsen) har haft og har stadig for øje at reducere vores udgifter, samt øge vore indtægter, 

hvor dette måtte være muligt, men nogle er som sagt faste. Vi har, som omtalt, etableret en konto 

i VB, såkaldt ”Tidsindskud” med en forrentning på 2,6%, med en binding på 6 mndr.  

Jeg vil så her, benytte lejligheden til at sige tak til bestyrelsen for støtte, jeg havde planlagt at sige 

stop som kasserer, men da Jimmy, som vi havde påregnet at skulle have overtaget jobbet, ikke har 

tiden til det, er beslutningen om mit job, blevet udskudt et år. I det indeværende år vil Erik 

Ertmann assistere mig, med henblik på at han overtager fra 2025. 

Dette var ordene, jeg vil slutte med at konkludere, at det har været et rimeligt godt år, og at vi 

imødeser det kommende år, med sædvanlig optimisme.   


